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Protokół Nr 29/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 20 marca 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta Gorzowski, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, 

Andrzej Legan – członek Zarządu, Karolina Andrzejak – Sekretarz Powiatu, Liliana Tarasiuk – 

Skarbnik Powiatu, Magdalena Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

i Promocji, Małgorzata Mierkiewcz – Inspektor w Wieloosobowym Stanowisku ds. Oświaty  

i Wychowania, Ewa Bielicka – Zastępca Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych, Julita 

Karasińska – Dyrektor DPS w Kamieniu Wielkim, Kamila Bednarska – Kierownik Biura Ochrony 

Środowiska, Barbara Smolarek – Kierownik Biura Kadr. 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 14:00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 28/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które 

odbyło się 12 marca 2025 roku. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie ogłoszenia naboru na 

kierownicze stanowisko urzędnicze – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” 

w Kostrzynie nad Odrą. 

4. Protokół w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gorzowski. 

5. Umowa dotycząca przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 1410F z drogą gminną nr 

002841F. 

6. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim z prośbą o przyznanie 

środków z funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na modernizację oczyszczalni 

ścieków. 

7. Wniosek Stowarzyszenia „Pogodny Senior” o dofinansowanie imprezy „Bądź dziarski 

seniorze”. 

8. Wniosek zespołu „Nowinianki” o dofinansowanie imprezy Przegląd Pieśni Maryjnych 

 w Nowinach Wielkich 25 edycja. 

9. Wniosek Sołtysa Sołectwa Kamień Mały o dofinansowanie imprezy „Piknik rodzinny – 

bądźmy Aktywni Razem”. 

10. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

28/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 12 marca 2025 

roku? 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 28/2025  z posiedzenia  Zarządu 

Powiatu, które odbyło się w dniu 12 marca 2025 r. 

Ad.2. Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

Poinformowała, że zwiększa się dochody  i wydatki budżetu Powiatu Gorzowskiego o kwotę 

2.046.210,52 zł, w tym: 

- rozdział 71015 Nadzór budowlany – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej z budżetu państwa 

o kwotę 82.188,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej w Powiatowym 

Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w Gorzowie Wlkp. (wydatek rozdział 71015 § 4010 

wynagrodzenia osobowe pracowników), 

- rozdział 85202 – Domy pomocy społecznej – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej z budżetu 

państwa na dofinansowanie wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w domach pomocy 

społecznej (DPS Kamień Wielki kwota 1.148.976,00 zł, DPS Kostrzyn nad Odrą kwota 503.232,00 

zł) - na podstawie Umowy nr PS-V.3120.18.2025 zawartej pomiędzy Powiatem Gorzowskim  

a Wojewodą Lubuskim na realizację programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników 

jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na lata 2024-

2027”, 

- rozdział 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie– dokonuje się zwiększenia dotacji na 

dofinansowanie wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gorzowie Wlkp. w wysokości 145.184,00 zł - na podstawie Umowy nr PS-

V.3120.18.2025 zawartej pomiędzy Powiatem Gorzowskim a Wojewodą Lubuskim na realizację 

programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy 

społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na lata 2024-2027”, 

- rozdział 85508 Rodziny zastępcze – dokonuje się zwiększenia dotacji na dofinansowanie 

wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gorzowie Wlkp. w wysokości 166.630,52 zł w tym: pracownicy jednostek wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej, kwota 71.802,00 zł  - na podstawie Umowy nr PS-V.3120.29.2025 

zawartej pomiędzy Powiatem Gorzowskim a Wojewodą Lubuskim na realizację programu 

„Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej na lata 2024-2027”, rodziny zastępcze zawodowe i prowadzące rodzinne domy dziecka 

kwota 94.828,.52 zł - na podstawie Umowy nr PS-V.3120.20.2025 zawartej pomiędzy Powiatem 

Gorzowskim a Wojewodą Lubuskim na realizację programu „Dofinansowanie wynagrodzeń rodzin 

zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027”,  

Ponadto na wniosek kierowników jednostek organizacyjnych powiatu dokonuje się zmian  

w planach finansowych jednostek budżetowych powiatu, w tym: 

- rozdział 85333 Powiatowe urzędy pracy – dokonuje się zmniejszenia w  §4260 zakup energii  

o kwotę 2.070,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w  §4410 podróże służbowe krajowe  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów używania samochodu prywatnego do celów służbowych 

przez pracownika Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp.. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. Uchwała otrzymała 

nr 57/2025.  
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Ad.3. Barbara Smolarek przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie ogłoszenia naboru na kierownicze stanowisko urzędnicze – Dyrektor 

Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą.  

Pani Bogusława Strojnowska – obecny Dyrektor DPS „Dom Seniora” – złożyła wypowiedzenie 

umowy o pracę w związku z planowanym przejściem na emeryturę. W związku z tym konieczne 

jest ogłoszenie naboru na zwalniane stanowisko. Umowa dotychczasowej Dyrektor zostanie 

rozwiązana z dniem 28 lipca br.   

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie ogłoszenia naboru na kierownicze stanowisko urzędnicze – Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 58/2025.  

 

Ad.4. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła protokół w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Gorzowski.  

 

Wicestarosta Zbigniew Surma poinformował, że jest po spotkaniu ze związkami zawodowymi 

nauczycieli, które odbyło się 14 marca br.  

 

Małgorzata Mierkiewicz poinformowała, że podczas spotkania przedstawiono wspólne stanowisko 

związków zawodowych dotyczące podniesienia dolnych granic widełek płacowych dodatków 

funkcyjnych, odpowiednio o 500zł i 400zł (w przypadku dyrektora poradni). Ma to przeciwdziałać 

sytuacji, w której zastępca dyrektora placówki otrzymuje dodatek funkcyjny wyższy niż dyrektor. 

Górna granica widełek pozostaje bez zmian. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, jak w tej chwili wyglądają te widełki płacowe? 

 

Małgorzata Mierkiewicz odpowiedziała, że w tej chwili dodatek funkcyjny dla dyrektora placówki 

wynosi od 2000zł do 4000zł, natomiast dla wicedyrektora od 1100zł do 2500zł. Problematyczne 

mogłoby być, gdyby dyrektor danej placówki miał przyznany dodatek w minimalnej wysokości 

(2000zł), natomiast jego zastępca w maksymalnej (2500zł). 

 

Wicestarosta Zbigniew Surma poinformował, że związki zawodowe zwróciły się także  

o podniesienie dodatku za wychowawstwo. Zgodnie z ustawą dodatek ten wynosi 300zł, związki 

walczą o podniesienie go do 500zł.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zwrócił uwagę na fakt, że Powiat Gorzowski jest jedynym 

powiatem ziemskim w Polsce, który nie ma subwencji oświatowej, dlatego proponuje podniesienie 

dodatku o 50zł, do kwoty 350zł.  

 

Małgorzata Mierkiewicz poinformowała, że w powiecie jest ogółem 44 nauczycieli, którzy są 

również wychowawcami klas, więc wzrost dodatku dotyczyłby takiej liczby nauczycieli.  

 

Liliana Tarasiuk powiedziała, że podniesienie tej kwoty o 50zł skutkowałoby koniecznością 

zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na poziomie około 23 tysięcy rocznie. 

 

Agnieszka Hołubowska zaproponowała również podwyżkę dodatku za wychowawstwo o 50zł. 
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Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół z wnioskami. 

 

Członkowie Zarządu pozytywnie zaopiniowali protokół w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Gorzowski. 

 

Protokół w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Gorzowski, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.5. Ewa Bielicka przedstawiła i szczegółowo omówiła umowę dotyczącą przebudowy 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 1410F z drogą gminną nr 002841F.  

Poinformowała, że jest to przebudowa towarzysząca głównej inwestycji realizowanej na 

wskazanym terenie, a mianowicie budowy farmy fotowoltaicznej przez firmę Enea Sp. z o.o.  

W ramach tego projektu zostanie także od podstaw zbudowana droga gminna, która będzie się 

krzyżowała właśnie z drogą powiatową. Dlatego wystąpiła konieczność podpisania umowy  

o przebudowę skrzyżowania. Obowiązkiem powiatu jako właściciela terenu, na którym zostanie 

zrealizowana inwestycja jest przede wszystkim wyrażenie zgody na dysponowanie działką. 

Wszystkie zezwolenia, projekty oraz koszty dotyczące tej inwestycji (włącznie z przebudową 

skrzyżowania) spoczywają na firmie Enea.  

 

Agnieszka Hołubowska zapytała, czy projekt przebudowy skrzyżowania zostanie skonsultowany  

i czy nie ma niebezpieczeństwa, że zostanie ono przebudowane niezgodnie z naszymi założeniami? 

 

Ewa Bielicka odpowiedziała, że projekt przebudowy był przesłany do Wydziału i został 

zaakceptowany.   

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. umowę. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali umowę dotyczącą przebudowy 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 1410F z drogą gminną nr 002841F. 

 

Umowa dotycząca przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 1410F z drogą gminną nr 

002841F, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Julita Karasińska przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Kamieniu Wielkim z prośbą o przyznanie środków z funduszu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej na modernizację oczyszczalni ścieków. 

Poinformowała, że obecna oczyszczalnia ścieków została zamontowana w DPS w 2020 roku. 

Oczyszczalnia została wyprodukowana w 1998 roku i pochodzi z demontażu, z Kostrzyna nad 

Odrą. Elementy wewnątrz oczyszczalni są już stare i zużyte – firma, która montowała oczyszczalnię 

przygotowała wycenę wymiany i remontu na kwotę 108 tysięcy złotych. Czas dostawy elementów 

potrzebnych do wymiany to około 13-17 tygodni. Na dzień dzisiejszy oczyszczalnia nadal działa, 

ale wyniki pomiarów próbek przez Sanepid pogarszają się. Jeśli przekroczą normę, będą nakładane 

na DPS kary, które są dość dotkliwe (kilka/kilkanaście tysięcy złotych).  

 

Kamila Bednarska powiedziała, że Biuro Ochrony Środowiska ma w budżecie zabezpieczoną 

kwotę 23 tys. zł i taką kwotę może przekazać. 
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Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że w tej chwili Zarząd nie jest w stanie odpowiedzieć 

odnośnie możliwości wygospodarowania większych środków.  

 

Agnieszka Hołubowska zapytała, czy to nie jest tak, że z tą oczyszczalnią co chwilę są problemy? 

 

Julita Karasińska odpowiedziała, że oczyszczalnia była dostosowywana do potrzeb DPS, dlatego 

wymagała nakładów finansowych na samym początku czyli w 2020 roku. Podczas przewiezienia  

i montażu jej w 2020 roku trzeba było ponieść koszt około 100 tysięcy złotych. Wymieniono wtedy 

też pompy. Przez te 5 lat działała bez zarzutu. Firma, która miałaby remontować oczyszczalnię 

zgodziła się na podzielenie płatności na dwie raty – 30% w momencie zamówienia komponentów  

i 70% po ich dotarciu czyli po ok. 5 miesiącach od zamówienia. Na tę chwilę potrzeba by było więc 

około 35 tysięcy złotych, z gwarancją dopłaty pozostałej kwoty w późniejszym terminie. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy Zakład Aktywności Zawodowej, który również 

korzysta z oczyszczalni jest poinformowany o sytuacji i czy nie wyraża chęci, aby dołożyć jakieś 

środki na remont? 

 

Julita Karasińska odpowiedziała, że ZAZ sfinansował koszt naprawy dachu i okien na pierwszej 

kondygnacji budynku, w którym znajdują się mieszkania wspomagane właśnie w okresie, gdy 

wymieniana była oczyszczalnia. Ustalono wtedy, że będzie mógł bez kosztowo korzystać  

z oczyszczalni ścieków.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zaproponował, aby zorganizować spotkanie z Prezesem ZAZ  

i omówić sytuację, być może udałoby się od nich również pozyskać jakieś środki.    

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

 

Członkowie Zarządu ustalili, żeby odłożyć decyzję w sprawie remontu oczyszczalni ścieków  

i wrócić do tematu po spotkaniu z Prezesem Zakładu Aktywności Zawodowej. Jednocześnie 

Wydział Inwestycji i Rozwoju będzie poszukiwał zewnętrznych źródeł dofinansowania. 

 

Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim z prośbą o przyznanie środków 

z funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na modernizację oczyszczalni ścieków, stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Mariusz Śpiewanek o godzinie 14:50 opuścił posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Ad.7. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Stowarzyszenia 

„Pogodny Senior” o dofinansowanie imprezy pn. „Bądź dziarski seniorze”. Wniosek został złożony 

prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Wnioskowano o 1000zł 

dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili Wniosek Stowarzyszenia „Pogodny Senior”  

o dofinansowanie imprezy pn. „Bądź dziarski seniorze”.  
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Wniosek Stowarzyszenia „Pogodny Senior” o dofinansowanie imprezy pn. „Bądź dziarski 

seniorze”, stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek zespołu 

„Nowinianki” o dofinansowanie imprezy Przegląd Pieśni Maryjnych w Nowinach Wielkich – 25 

edycja. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem formalnym i został zaopiniowany 

pozytywnie. Wnioskowano o 1000zł dofinansowania.  

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek zespołu „Nowinianki” o dofinansowanie 

imprezy Przegląd Pieśni Maryjnych w Nowinach Wielkich. 

  

Wniosek zespołu „Nowinianki” o dofinansowanie imprezy Przegląd Pieśni Maryjnych w Nowinach 

Wielkich – 25 edycja, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa Sołectwa 

Kamień Mały o dofinansowanie imprezy „Piknik rodzinny – bądźmy Aktywni Razem”. Wniosek 

został złożony prawidłowo pod kątem formalnym. Wnioskowano o 1000zł dofinansowania. Zasięg 

wydarzenia nie jest zbyt duży, jeśli chodzi o punktację przyznaną zgodnie z regulaminem to jest 

ona na granicy oceny pozytywnej. Magdalena Harasimowicz sugerowałaby przyznanie 

dofinansowania w połowie wnioskowanej kwoty czyli 500zł.  

Agnieszka Hołubowska przychyliła się do tej propozycji. 

 

 Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa Sołectwa Kamień Mały  

o dofinansowanie imprezy „Piknik rodzinny – bądźmy Aktywni Razem” z obniżeniem kwoty 

dofinansowania do 500zł. 

  

Wniosek Sołtysa Sołectwa Kamień Mały o dofinansowanie imprezy „Piknik rodzinny – bądźmy 

Aktywni Razem”, stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Sprawy bieżące. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że decyzją komisji konkursowej na Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego wybrana została Pani Małgorzata Bundziów, która wcześniej 

pracowała w Polskiej Spółce Gazownictwa. Odpowiadała za projekty i nadzorowanie budowy 

gazociągów na terenie województwa, jest więc pracownikiem doświadczonym.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych spraw bieżących. 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 15:00 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Beata Klepaczewska-Wojtas 


